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E19 Kontich  –  Wegwijzers

Op 28 oktober 1999 heb ik de minister vice-p r e s i-
dent in de Commissie voor Mobiliteit, O p e n b a r e
Werken en Vervoer om uitleg gevraagd betreffen-
de de bewegwijzering, in het bijzonder op de E19.
De minister vice-president stelde dat begin 2000
een nieuwe aanneming zou worden opgezet voor
het leveren en plaatsen van de signalisatie. ( H a n d e -
lingen C23 van 28 oktober 1999, blz. 8-9  –  red.)

Momenteel is in de gemeente Kontich met de uit-
voering van de bewegwijzering gestart. Doch op de
El9 is nog steeds geen bewegwijzering naar de in-
dustrieparken merkbaar.

1. Waarom is op de E19 nog geen bewegwijzering
aangebracht?

2. Is het gemeentebestuur hiervan op de hoogte
gesteld ?

3. Voor wanneer wordt de uitvoering van beweg-
wijzering op de E19 gepland?

Antwoord

1. Om de signalisatie te kunnen plaatsen, is een
aanbesteding nodig. Die is reeds gebeurd, d o c h
leverde volgens de afdeling Technische Onder-
steuning (ATO) geen enkele aanvaardbare
offerte op (te hoge prijzen). De afdeling We g e n
en Verkeer van de administratie Wegen en Ve r-
keer besliste daarom om met de inschrijvers te
onderhandelen op basis van artikel 17, § 2, 1 ° , d )
van de wet van 24 december 1993, teneinde een
aanvaardbare offerte te krijgen.

Zodra een aanvaardbare offerte is verkregen,
kan met de werken worden gestart. Het is ech-
ter niet onmogelijk dat er opnieuw moet wor-
den aanbesteed.

2. De gemeente is, gezien de laatste en recente
o n t w i k k e l i n g e n , op de hoogte van de proble-
m e n , maar uiteraard nog niet van een mogelijke
datum van plaatsing.

Zodra mogelijk zal zij op de hoogte worden ge-
bracht.

3. Het is op dit ogenblik onmogelijk om een juiste
datum voorop te stellen.

Hoewel uiteraard, in geval van een procedure-
s l a g, beperkte projecten uit de aanbesteding
kunnen worden gehaald en dus op een andere
en ook snellere manier kunnen worden besteld,
blijft het een probleem, omdat er zeer veel der-
gelijke beperkte projecten op uitvoering wach-
ten.

Het is dus voorlopig beter op een aanbesteding
te wachten.


